
URzĄD GM|NY W GoLEszoWlE

>śNcELAĄA9cÓtu^1
/ne-(. A,e=. h, , / '

wpr 21, 09" 2019 U

podprs  . . . . . . . . . . . - . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .Radna Rady Gminy Goleszów
Joanna Byrtek

^ /A.ł

Puńców, 20.09.2010r.
, | \

Załacznik nr  ' ' . . . / ( . f  . . . . . . . ' '
do irotokołu 

", 
.'X)/]..ł.!.

Radv Gmtnv Go|eszów
z ania ......1!..C! ..l i-........... .

Wójt Gminy Goleszów
Zbigniew Wacławik

Interpelacja

Dotvcąv: problemu dojazdu do posesji położonych przy ulicy Polnej w Puńcowie.

Zwracam się do Pana Wójta z prośbą o rozpatrzenie problemu drogi dojazdowej do
posesji znajdujących się w Puńcowie przy ulicy Polnej, najej końcowym odcinku.
Mieszkaricy od lat korzystaj ą z prowaorycznej drogi, która jest częścią gruntu należącego
do RKS Goleszów, a łącry u|icę Polną z ulicą Leśną. Taka sytuacja jest konsekwencją
pogarszającego się stanu tecbnicmego mostka' który łączy ulicę Polną z główną ulicą
Cieszyńską. obecnie, w wyniku tegorocmych powodzi, mostek nię nadaje się już do
uĄtku, co więcej nie nadaje się także do remonfu, co stwierdziła specjalna komisja
badająca szkody popowodziowe. W związku z pow^zlm mieszkńcy ulicy Polnej zostali
pozbawieni jedynej, prawnie im prrysługującej drogi dojazdowej do własnych posesji,
pozostało im korrystaó z tej prowizorycznej, która, jak wspomniałam, należy do RKS-u i w
każdej chwili może zostać zaoraną a mieszkańcy pozbawieni możliwości dojazdu do
domów.
Proszę więc o rozpatrzenie możliwości }vykupu części grunfu, po którym biegnie
wspomniana prowizoryczrra droga' Jej stan techniczny obecnie nie jest najgorszy' jetlnakŹe
w najblizszym czasie wymagałby poprawy' Jednak biorąc pod uwagę koszt budowy nowęgo
mostu na ul. Polnej, myślę, że korrystniejsze byłoby takie wyjście z syfuacji' tym bardziej'
żę ulica Polna na nieużywanym od lat odcinku kilkuset me&ów także wymagałaby naprawy'
a ruczej odtworzenia, ponieważ obecnie wygląda tak' jak się nazywa' Bardziej przypomina
miedzę niż drogę. Zatem kosŹ przywrócenia dojazdu od ulicy Cieszyńskiej ulicą Po|ną
byłby niewspóhniemie wyższy niż koszt poprawy stanu tecbnicznego dojazdu od ulicy
Leśnej ' Dtugośó odciŃa łączącego ulicę Polną z ulicą Leśną to zaledwię 250 metrów.
Na tym etapie jako priorytet proszę potraktować potrzebę uregulowania spraw
własnościowych tegoż odcinka gruntu.
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